

November 14, 2002

DLR Science Award 2002 for Dr. Axel Jahn
DLR Wissenschaftspreis 2002 geht an Dr. Axel Jahn

Weßling – DLR's science award 2002, which is assigned yearly for outstanding scientific or technical work on basis of the assessment of external experts, was granted this year to one team of authors and three sole scientists. Dr. Axel Jahn – managing partner of TriaGnoSys GmbH was one of them.

According to the assessors' report the contribution of Dr. Jahn is of "extremely actuality for the scientific world" and dealing with modelling and optimisation of resources management for satellite systems.

Weßling – Der DLR-Wissenschaftspreis 2002, der auf der Grundlage von Empfehlungen externer Gutachter alljährlich für besondere wissenschaftliche oder technische Leistungen vergeben wird, ging an ein Autorenteam und an drei einzelne Wissenschaftler, darunter Dr. Axel Jahn, geschäftsführender Gesellschafter der TriaGnoSys GmbH.

Der Beitrag, für den Herr Dr. Jahn mit dem Wissenschaftspreis ausgezeichnet wurde, befasst sich mit einem Problem von hoher Aktualität, nämlich der Modellierung und Optimierung von Kapazitätsressourcen für den Mobilfunk sowie für Satelliten-Multimedia-Systeme.

For further information contact:

TriaGnoSys GmbH
Argelsrieder Feld 22
D-82234 Weßling, Germany
+49 (0) 8153 88678-0
info@triagnosys.com